

VERSLAG d.d. 19-04-2023

Aanwezig: Ester Kösters, Herman Evers, Ton Austen, Corinna Sipkema

Afgemeld: Bert van de Berg, Aloïs Daemen

1. Opening
Herman opent de vergadering
2. Mededelingen
 - a. Ton sprak Bert bij de uitvaart van R. Bert gaf aan weer te willen aansluiten.
 - b. Herman heeft contact gehad met Aloïs. Aloïs is van plan na 8 mei weer mee te doen.
 - c. Herman heeft Lambert Moonen bezocht na overleg met Jurgen Malik, teammanager projecten. Lambert wil wat gaan betekenen in het kader van inclusie. Herman gaf uitleg over CSGI en WIT. Lambert gaf aan aan beide groepen te willen deelnemen. Ons voorstel is om eerst eens een vergadering van de CSGI bij te wonen. Mogelijk daarna ook eens aan te sluiten bij de WIT. Ton neemt dit mee naar de WIT.
3. Vaststellen van de agenda
Corinna vraagt bij punt 6 het statusdocument aan de orde te laten komen. Verder geen veranderingen.
4. Verslag d.d. 22-03-2023 + Actielijst
Op pagina 2 wordt de naam van Bart Prince aangepast. Verder geen opmerkingen. De actielijst werd doorgenomen en aangepast.

Hier wordt ook even gesproken over de informatie over het G-debat. Conclusie: Dit blijven volgen. Kan punten opleveren voor de LIA. De laatste zin is wat kort door de bocht echter geen belemmering voor de toekomst.

Ester vraagt naar stof om zich verder in te lezen. Ton wijst op de verslagen van de sessies in het Fletcher hotel die staan op metsittardgeleen.nl. Deze geven een beeld van wat voorafging aan de huidige LIA.
5. Vergaderdatum 24-5-2023 (dag of tijd verplaatsen)
Na overleg besluiten we deze bijeenkomst te laten vervallen i.v.m. de vele afspraken die al gepland staan. Bij dringende zaken zoeken we ad hoc een oplossing. Ester meldt zich hier alvast af voor 14 en 21 juni i.v.m. vakantie.

6. Proces LIA en volgende stappen
 - a. Herman wordt aanspreekpunt voor de projecten 1 en 2.
 - b. Bij project 6 hoeven de deelnemers aan de meelesgroep niet te worden vermeld. Zij vallen meer onder de tweede schil. We hebben hier de mogelijkheid besproken personen te noemen als betrokken partijen.

Hier werd gesproken over het doorsturen en samen werken aan documenten. Ester zegt toe een map 'in de cloud' te maken waar documenten gedeeld kunnen worden. Als Ester dit klaar heeft zal ze zo nodig mensen helpen hiermee te gaan werken.
7. Voorbereiden team LIA 10-05-2023 (met Bram)
Hier zijn geen aparte punten genoemd. Het statusdocument zal aandacht vragen.
8. Terugkoppeling WIT
 - a. De samenwerkingsafspraken met team IPOR zijn in concept klaar. Daar staat 90% in van de voorstellen van de WIT. C. Hochstenbach heeft dit al voorbesproken met J. Malik en I. Kengen. Ton gaat dit in de WIT bespreken.
 - b. Team Ipor en Projecten krijgen een nieuwe huisvesting in het Mauritspark. Maandag aanstaande heeft Ton een eerste gesprek over de toegankelijkheid.
 - c. Glanerbrook.
16 maart was er een info-avond. Er was een andere architect bij betrokken die waarmee de WIT had gesproken. Inmiddels hebben er nieuwe gesprekken plaatsgevonden en eerdere afspraken met de WIT worden toch overgenomen. Verder worden PBT en Visio (kleuren) ingeschakeld. Dit is zo'n complex project dat dit niet alleen door de WIT bekeken kan worden.
 - d. Verder kreeg Ton een verzoek om een interview te geven over de betrokkenheid van de WIT bij het project Glanerbrook. Na de laatste gesprekken met de architect is Ton akkoord gegaan. Zal wel de tekst ook lezen en goedkeuren vóór publicatie. Het was een interview van Ton en Henk door J. Cortenraed
9. Rondvraag.
 - a. Herman: Vivian benaderen over de content van de stadskrant.
 - b. Ton: Ton stuurt Bram punten voor bespreken PBT (?).
10. Sluiting
Herman sluit de vergadering

Volgende bijeenkomst 21-06-2023 van 10:30 tot 12:30 uur